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INTERPELACJA: 

Data wpływu: 21.04.2022 r. 

 

Składam interpelację do Marszałka Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

następującej treści: 

„Szanowny Panie Marszałku,  

W ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zostało udzielone, przyznane 

dofinansowanie do budowy 51 obwodnic w ciągu dróg wojewódzkich w skali kraju.  

W województwie Warmińsko – Mazurskim dofinansowanie na wcześniej złożone wnioski 

otrzymały zadania: 

 

Budowa obwodnicy Nidzicy (dofinansowanie w kwocie 24 mln 750 tys. PLN) 

Budowa obwodnicy Kętrzyna (dofinansowanie w kwocie 63 mln PLN) 

 

W związku z tym proszę o informację: 

 

1. Czy Zarząd Województwa zamierza skorzystać z dofinansowania i wybudować 

przytoczone obwodnice?  

2. Czy istnieje zagrożenie dla budowy tych obwodnic, jeśli tak to jakie? 

3. Czy warunkiem budowy tych obwodnic jest wkład finansowy samorządów (gmin, 

powiatów), przez które będą przebiegać obwodnice? Jeśli tak to proszę o podanie 

kwot, które muszą przekazać lub których wymaga się od samorządów 

zainteresowanych budową obwodnic. 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 

 

                                                                                                                              Z poważaniem 

 

    Paweł Czemiel 
 

 

 


